

PRINCIPAL NEWS & NOTES

Dear Parents,

Asalamualaykum ,

Warm greetings from Pinnacle American School.

Thank you for your continued trust and partnership. As we enter an important and blessed period in our calendar, we are pleased to share this week's key activities, reminders, and celebrations.

Welcoming the Blessed Month of Ramadan

As we approach the holy month of Ramadan, we extend our warmest wishes to all families. Ramadan is a time of reflection, compassion, discipline, gratitude, and community unity. At school, we will continue to promote values of respect, kindness, generosity, and national identity in age-appropriate ways. Ramadan Assembly was conducted on Monday 16th February welcoming the month and sharing goals by students in grade 4 and 5 led by the Islamic teachers – thank you students for such great reminders!

We would also like to gently remind parents that student attendance remains mandatory during Ramadan, in line with ADEK policies. Regular attendance ensures continuity of learning and academic progress. We appreciate your cooperation in ensuring students arrive on time, prepared, and ready to learn throughout the month.

May this Ramadan bring peace, health, and blessings to all our families.

Weekly Highlights & Activities (16th–20th February 2026)

Our KG Transition programme begins by welcoming students from external nurseries for registration at Pinnacle American School , supporting smooth progression and readiness for the next stage of learning. These sessions help build confidence, independence, and familiarity with classroom routines and expectations. If you have friends and family at local nurseries please contact them to know more!

Fatima College of Health Sciences Visit

Students in Grade 2G and Grade 3G will participate in a session as part of our ongoing partnership with Fatima College of Health Sciences (FCHS).

Final-year B.Sc. Nursing students continue their supervised volunteering programme, working alongside our School Nurse to support student wellbeing.

The focus remains on:

- Nutrition awareness
- Healthy habits
- Age-appropriate wellbeing education

Please note: No medical procedures or examinations take place.

Warm regards,

Aisha Ashraf

School Principal

PRINCIPAL NEWS & NOTES

MAP Assessment Reminder

MAP assessments continue as scheduled. These assessments support us in understanding each child's strengths and next steps.

Parents can support by:

- Ensuring adequate sleep and a healthy suhoor/breakfast
- Encouraging a positive mindset
- Supporting daily reading (10–15 minutes)
- Using Exact Path, which provides personalised practice aligned to MAP results

Your partnership plays an essential role in student success.

Literacy & Ongoing Learning

We continue to strengthen a culture of reading and academic excellence across the school. Daily reading at home (10–15 minutes), discussing new vocabulary, and asking children questions about what they are learning significantly improves comprehension, confidence, and critical thinking skills. Your active involvement in reading routines makes a measurable difference in your child's long-term success.

Important Reminders

To stay informed:

- Check ClassDojo regularly
- Follow our School Instagram for updates and celebrations
- Ensure students attend daily in correct uniform and on time

Thank you for your continued support and collaboration. Together, we nurture confident learners, strong values, and a deep sense of pride in our UAE identity.

"Strong families build strong communities, and strong communities build a strong nation."

Warm regards,

Aisha Ashraf

School Principal

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

أولياء الأمور الكرام،
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،
تحية طيبة من مدرسة بينكل الأمريكية،
نشكركم على ثقتكم المستمرة وتعاونكم الدائم معنا. ومع دخولنا فترة مهمة ومبكرة في تقويمنا المدرسي،
يسعدنا أن نشارككم أبرز الأنشطة والتذكيرات والفعاليات لهذا الأسبوع.
الترحيب بشهر رمضان المبارك

مع اقتراب شهر رمضان المبارك، نتقدم بأحرّ التهاني وأطيب التمنيات لجميع عائلتنا الكريمة. يُعدّ رمضان شهر التأمل، والرحمة، والانضباط، والامتنان، وتعزيز روح المجتمع. وفي المدرسة، سنواصل غرس قيم الاحترام، واللطف، والعطاء، والهوية الوطنية بطرق مناسبة لأعمار الطلبة.
تم تنظيم طابور خاص برمضان يوم الاثنين الموافق 16 فبراير، حيث رحبنا بالشهر الفضيل وشارك طلاب الصفين الرابع والخامس أهدافهم وتطلعاتهم بقيادة معلمي التربية الإسلامية - شكرًا لطلابنا على تذكرياتهم القيمة والملمحة.

كما نود تذكر أولياء الأمور الكرام بأن حضور الطلبة خلال شهر رمضان إلزامي وفقاً لسياسات دائرة التعليم والمعرفة (ADEK). إن الانتظام في الحضور يضمن استمرارية التعلم والتقدم الأكاديمي. ونقدر تعاونكم في التأكد من حضور الطلبة في الوقت المحدد وهم مستعدون وجاهزون للتعلم طوال الشهر.
نسأل الله أن يحمل هذا الشهر الفضيل السلام والصحة والبركة لجميع عائلتنا.

أبرز فعاليات وأنشطة الأسبوع (20-16 فبراير 2026)

برنامج الانتقال إلى مرحلة الروضة (KG Transition Programme)

نببدأ هذا الأسبوع باستقبال طلبة من حضانات خارجية للتسجيل في مدرسة بينكل الأمريكية، وذلك لدعم انتقالهم السلس واستعدادهم للمرحلة التعليمية القادمة. تساعد هذه الجلسات على تعزيز الثقة بالنفس، والاستقلالية، والتعرّف على أنظمة الصف وتوقعاته.

إذا كان لديكم أصدقاء أو أقارب في الحضانات المحلية، يرجى تشجيعهم على التواصل معنا لمعرفة المزيد.
زيارة كلية فاطمة للعلوم الصحية

سيشارك طلاب الصف الثاني (2G) والصف الثالث (3G) في جلسة ضمن شراكتنا المستمرة مع كلية فاطمة للعلوم الصحية (FCHS).

يواصل طلبة السنة النهائية في برنامج بكالوريوس التمريض برنامجهم التطوعي تحت الإشراف، حيث يعملون جنباً إلى جنب مع ممرضة المدرسة لدعم صحة ورفاهية الطلبة.
يركّز البرنامج على:

- التوعية بالتلغذية السليمة
- تعزيز العادات الصحية
- التثقيف الصحي المناسب لأعمار الطلبة

يرجى ملاحظة: لا يتم إجراء أيفحوصات أو إجراءات طبية خلال هذه الجلسات.

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

تذكير باختبارات MAP

تستمر اختبارات التقدم الأكاديمي MAP وفق الجدول المحدد. تساعدنا هذه الاختبارات على فهم نقاط القوة لدى كل طالب وتحديد الخطوات التالية في مسيرته التعليمية. يمكن لأولياء الأمور دعم أبنائهم من خلال:

- التأكد من حصولهم على قسط كافٍ من النوم وتناول سحور/إفطار صحي
- تشجيعهم على تبني عقلية إيجابية
- دعم القراءة اليومية (10-15 دقيقة)
- استخدام برنامج Exact Path الذي يوفر تدريبات مخصصة تتماشى مع نتائج اختبار MAP

إن شراكتكم تلعب دوراً أساسياً في نجاح الطلبة. القراءة والتعلم المستمر

نواصل تعزيز ثقافة القراءة والتميز الأكاديمي في جميع أنحاء المدرسة. إن القراءة اليومية في المنزل (10-15 دقيقة)، ومناقشة المفردات الجديدة، وطرح أسئلة على الأبناء حول ما يتعلمونه، تسهم بشكل كبير في تحسين الفهم، وتعزيز الثقة بالنفس، وتنمية مهارات التفكير النقدي. إن مشاركتكم الفعالة في روتين القراءة تُحدث فرقاً ملحوظاً في نجاح أبنائكم على المدى الطويل.

تذكريات مهمة

للبقاء على اطلاع دائم:

- يرجى متابعة تطبيق ClassDojo بانتظام
 - متابعة حساب المدرسة على إنستغرام للاطلاع على آخر المستجدات والاحتفالات
 - التأكد من حضور الطلبة يومياً بالزي المدرسي الصحيح وفي الوقت المحدد
- شكراً لدعمكم وتعاونكم المستمر. معاً نرعى المتعلمين واثقين، وقيماً راسخة، واعتزازاً عميقاً بهويتنا الإماراتية. الأسر القوية تبني مجتمعات قوية، والمجتمعات القوية تبني وطنًا قوياً."

مع تحياتي،
عائشة أشرف
مديرة المدرسة